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Onderwerp Geef wegwerpluiers een nieuw levenl

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyclus?

Nee

Beleidsterrein Omgeving

Portefeuillehouder Wethouder Theunis

Schriftelijke vraag

Begin 2016 is een landelijk initiatief genaamd 'Proef luierrecycling'gestart. Het doel is om luiers

apart in te zamelen ten behoeve van het stapsgewijs realiseren 100% recycling.

De NRC berichtte datS% van het restafual uit wegwerpluiers bestaat. Hierop is dus een substantiële
winst te boeken die zal bijdragen aan de realisatie van VANG-doelstelling om in 2020 meer dan 75%

van het huishoudelijk afual te scheiden. Dit initiatief is georganiseerd in de Stichting Luierrecycling
Nederland. lntussen hebben zich al 1.2 gemeenten aangemeld als deelnemer.

Als CDA zouden we er in het kader van duurzaamheid voor willen pleiten dat het in onze gemeente
mogelijk wordt om duurzaam met wegwerpluiers om te gaan. Daarbij zijn we er van overtuigd dat
het voldoet aan een vraag van jonge gezinnen om duurzamer en beter om te gaan met het
inzamelen van wegwerpluiers. De bereidheid om luiers gescheiden in te zamelen is groot en de

urgentie is er om het afualprobleem van maar liefst 4 miljoen kilo wegwerpluiers per jaar aan te
pakken.

We willen de wethouder daarom het volgende vragen

1. Bent u op de hoogte van dit initíatief?
2. Bent u het met het CDA eens dat dit initiatief een goede bijdrage is aan een duurzamer

Roosendaal?
3. Staat u er positief tegenover om aan deze proef deel te nemen?
4. Wilt u overwegen om (actief) deelnemer te worden van de stichting Luierrecycling Nederland?
5. Wilt u daarnaast dit onderwerp agenderen bij afualbedrijf Saver?

We zijn benieuwd naar uw reactie.

Namens de CDA Fractie,

Robert Breedveld



Wij beantwoorden de vragen als volgt.
1. De gemeente is bekend met de plannen van stichting Luierrecycling Nederland

2. De plannen van stichting Luierrecycling Nederland sluiten momenteel onvoldoende aan op de

huidige wet- en regelgeving en zijn daarom geen goede bijdrage aan een duurzamere
samenleving. Zij werken daarom ook niet samen met het landelijke project "Uit de luiers".
Dit landelijke project is onderdeelvan de ketenaanpak uit het uitvoeringsprogramma VANG-

HHA (Van Afual Naar Grondstof - Huishoudelijk Afual). De deelnemers uit dit project komen

onder andere vanuit Rijkswaterstaat, de NVRD (Koninklijke Vereniging voor Afual- en

Reinigingsmanagement), het Ministerie van lnfrastructuur en Milieu, afualinzamelaars en de
afual verwerkende industrie.

3. Om bovenstaande reden staat de gemeente niet positief tegenover deelname aan deze proef.

4. Om bovenstaande reden wordt niet overwogen om (actief) deelnemer te worden van de
stichting Luierrecycling Nederland.

5. Dit onderwerp staat al geruime tijd op de agenda van zowel Saver als de gemeente. Er wordt
ook deelgenomen aan de landelijke bijeenkomst van "Uit de luiers" op 7 september.
Enkele partijen, waaronder een afualverwerker, willen in Brabant een kleine proef starten met
luierrecycling. De gemeente Roosendaal heeft aangegeven met deze proef mee te willen
doen. Zodra hierover meer bekend wordt zal er over gecommuniceerd worden

Hoogachtend,
Namens het college van burgemeester en wethouders,

Toine Theunis
Wethouder duurzaamheid en milieu


